
 
Z Á P I  S N I C A 

 
           

zo zasadnutia Rady pre študijný program Ľudské zdroje 
a personálny manažment I. stupeň  

Fakulty sociálno-ekonomických vzťahov TnUAD v  Trenčíne  
 

zo dňa 23.11. 2021  

    

  1    

        962/D/FSEV/2021-002  

 

Prítomní:  

doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD. 
doc. PhDr. Zoltán Rózsa, PhD.   
doc. Mgr. Sergej Vojtovič, DrSc. - on line   
Ing. Eva Koišová, PhD., MBA  
PhDr. Jana Španková, PhD.  
Ing. Eva Ivanová, CSc. 
  
Nikol Dojčánová     
Ing. Alica Luptáková  

 

Ospravedlnený: Ing. Mário Mojžiš 

  

 

PROGRAM: 

1. Prerokovanie opisu študijného programu Ľudské zdroje a personálny 

manažment I. stupeň. 

 

2. Rôzne. 
 

doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD. – otvorila zasadnutie a privítala prítomných členov Rady 

pre študijný program Ľudské zdroje a personálny manažment I. stupeň (ďalej len „RŠP“).  

 

Bod č. 1/ Prerokovanie opisu študijného programu Ľudské zdroje a personálny 

manažment I. stupeň. 
 

 doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD. – oboznámila všetkých členov s pripraveným 

opisom študijného programu Ľudské zdroje a personálny manažment I. stupeň. 

Dokumenty budú priebežne zverejňované v úložisku v TEAMSe a zápisnice z porád sú 

zverejňované na webovej stránke fakulty. Vyzvala zástupcu študentov o pripomienky 

k uvedenému dokumentu.  

 Nikol Dojčanová – vyjadrila názor študentov, že niektorí študenti nevedia pracovať 

z odbornou literatúrou, uvádzať zdroje literatúry a vypracovávať seminárne a záverečné 

práce. Preto by bolo vhodné presunúť predmet Metódy vedeckého výskumu z II. stupňa 

štúdia už na I. stupeň.  
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 doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD. – reagovala na pripomienku študentov že predmet 

Metódy vedeckého výskumu je správne zaradený na II. stupeň. Od študentov 

vysokoškolského štúdia sa očakáva samostatnosť a schopnosť pracovať s literatúrou. 

Podľa ďalších pripomienok sa na I. stupni doplnili povinne voliteľné predmety – 

Marketing v anglickom jazyku a Financie a mena.  

 Ing. Eva Ivanová, CSc. – informovala, že  Fakulta zdravotníctva nemá dosť voľných 

kapacít na zabezpečovanie predmetu Telovýchova a športové aktivity, preto navrhujeme 

vlastného zabezpečujúceho učiteľa -  PhDr. Miroslava Fašanka.  

 Nikol Dojčanová – ďalej otvorila otázku výberových predmetov. Veľa ponúkaných 

predmetov sa v tomto školskom roku neotvorilo. Študentom by sa páčil výber 

Španielskeho jazyka. 

 doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD. – reagovala, že španielsky jazyk sa zrušil odchodom 

PhDr. Delgadovej, ktorá dlhodobo tento jazyk zastrešovala. V budúcom školskom roku 

budú na výber predmety, ktorých otvorenie aj garantujeme. Prieskum zamestnávateľov 

ukazuje, že pre študentov by mal byť prioritným anglický jazyk, ktorý je u viacerých 

zamestnávateľov potrebný. V učebných plánoch sú ponúkané predmety v anglickom 

jazyku, ktoré musia byť zvládnuteľné pre väčšinu študentov, aby neboli nútení predčasne 

ukončiť štúdium práve kvôli nezvládnutiu predmetu. Nemôžeme suplovať jazykové 

školy. Vyzvala študentku, aby si tiež pozreli informačné listy a osnovu predmetov 

informačných a komunikačných technológií, prípadne navrhli, resp. pomohli pri jeho 

doplnení, nakoľko študenti sú zbehlejší v informačných programoch a aplikáciách, 

potrebných pre využitie v praxi.  

 

doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD. – poďakovala členom RŠP za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

 

 

V Trenčíne,  23.11. 2021 

 

 

Zapísala:       Predseda RŠP: 

Ing. Alica Luptáková                   doc. Ing. Adriana Grenčíková, PhD. 

 


